

**Att-Göra-Lista SödRa**

Uppdaterad efter styrelsemötet 2025-08-28

| Aktivitet                                                               | Ansvarig i arbetsgruppen                | Anmärkning                                                            |
|-------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------|
| <b>NU/ INOM TRE MÅNADER</b>                                             |                                         |                                                                       |
| Göra klart labplatsen med bord, vägghyllor, eluttag etc                 | FNV, TXD m.fl.                          | Huvudbrytare, eluttag, belysning, sladdar etc kvar att fixa           |
| Åtgärder i Brandbergen med repeatersiten                                | Repeatergruppen                         | Pågår. Plan finns. Nils har nya antenner på gång.                     |
| Revidera inventarieförteckningen                                        | FNV                                     | Skall göras. Inkl utlåningsdokument.                                  |
| DMR- radio till stugan                                                  |                                         | Radion klar. Antenner fixade.                                         |
| Kameror och larmsystem – teknikgruppen kommer med helhetsförslag        | TXD Joacim                              | Försök få tag på Mecki!                                               |
| Regelverk runt hantering av dödsbon                                     |                                         | Diskussion på septembermötet. Beslut på oktobermötet                  |
| Kurs för instegscertifikat + "öppet hus" med prova-på                   | Christer, styrelsen                     | Carl Cvk och Johan BMC jobbar med upplägg. Status med Christer klart. |
| Förbättra wifit i klubbstugan. Routerbyte?                              | CVK                                     | Pågår- Behandlades på augustimötet. Carl köper in                     |
| Uppdaterad informationspamflett, modernare layout etc.                  | Stefan/Carl                             | Inför prylmarknaden                                                   |
| <b>LÖPANDE</b>                                                          |                                         |                                                                       |
| Gå igenom vår nya hemsida. Kolla igenom informationen, döda länkar etc. | Stefan/ Carl                            |                                                                       |
| Ytterligare läsare av bulletinen på söndagarna                          |                                         | Fortsätt försöka hitta läsare                                         |
| Översyn av funktionärslistan                                            | Stefan/ASB                              | Revideras för aktualitet 2025                                         |
| Löpande kontakt med kursdeltagare                                       |                                         | Fortsätta det tidigare jobbet                                         |
| <b>KLART under 2025</b>                                                 |                                         |                                                                       |
| Lägga upp saknade årsmötesprotokoll på hemsidan                         | Gunnar m hjälp av Christer eller Stefan |                                                                       |
| Uppdatera hemsidan efter konstituerande styrelsemötet                   | Stefan                                  | inkl funktionärer                                                     |
| Kolla upp försäkringsfrågan, se Brandbergenprotokollet                  | Stefan/ASB                              | Skall göras                                                           |
| Google Docs för gemensam lagring av klubbens protokoll etc..            | Carl CVK                                | Carl jobbar på en alternativ lösning inkl lösenords"grej"             |
| Tidning, senarelagd till februari                                       | Lasse                                   | KLART!!                                                               |
| Kakburkar i metall för mussåkring mm.                                   |                                         | Klart                                                                 |
| Aktivitetsplan maj – juni                                               |                                         | Belsutad. Skall kommuniceras                                          |
| Öppet hus 3 maj inkl "loppis"                                           | alla                                    | Jobba med detta på kvällsmötet tisdag 22 april                        |
| Boka lokal för Prylmarknaden                                            | Lasse/ Stefan                           | Bokas på Fredrika Bremer                                              |
| <b>SENARE samt följs ej upp</b>                                         |                                         |                                                                       |
| Sänd ut Bullen på DMR och analoga samtidigt.                            | Joacim/TXD                              | Inte läge nu pga teknik mm. Hårdvara finns.                           |